
Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

w dniu 22.07.2024r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Pan Mirosław Kuzka - przewodniczący komisji, 

Pani Renata Samiczak- członek komisji, 

Pan Michał Leśkiewicz- członek komisji, 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W obradach Komisji uczestniczyli również: 

Tomasz Lato -Wójt Gminy Masłów 

Monika Dolezińska -Włodarczyk- zastępca Wójta 

Robert Szechnicki- Skarbnik Gminy Masłów 

Dariusz Korczyński- kierownik referatu BiGP 

Anna Kucmin- Kierownik referatu RGKiOŚ 

Małgorzata Wolska-Długosz - dyrektor żłobka w Domaszowicach 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1)  Otwarcie posiedzenia. 

2)  Stwierdzenie quorum. 

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

4)  Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5)  Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024-2031 

c) w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Masłów na 

wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy 

Masłów 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 868/5 o pow. 0,0272 ha 

położonej w Masłowie Pierwszym 

e) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Masłów działki nr 333/4 o 

pow. 0,0122 ha położonej w Woli Kopcowej 



 

 6) Zajęcie stanowiska przez Komisję w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Masłów 

działek nr 48/4, 48/12, 49/30, 49/31, 49/34, 49/35 i nr 49/37 położonych w Domaszowicach. 

 7) Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

 8) Sprawy inne. 

 9) Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, 

poz. 3838) w dniu 22 lipca o godz. 15:00 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne posiedzenie: 

- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

- Komisji Budżetu i Finansów 

- Komisji ds. Inwestycji 

- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Obradom Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pan 

Mirosław Kuzka, który otworzył posiedzenie. 

 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 radnych z 3 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Brak uwag w tym punkcie. 

Komisja przyjęła porządek obrad. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa – Pan 

Mirosław Kuzka przekazał,  że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole.  

Komisja, w głosowaniu przyjęła protokół z posiedzenia poprzedniej  komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

 

Ad.5.Projekt uchwały: 

 

Ad. 5a w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

  

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo 

omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 

realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 

Zwiększa się ogółem plan dochodów o kwotę 381.094,96 zł do kwoty 79.131.204,33 zł 

Zwiększa się plan dochodów w następujących działach: 

- dz.801 – Oświata i wychowanie – zwiększa się plan dochodów o kwotę 80.094,96 zł – z tytułu 

wpłat innych gmin za dzieci uczęszczające do przedszkoli prowadzonych przez gminę Masłów. 



-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan dochodów o kwotę 

693.000,00 zł z tytułu pomocy finansowej z budżetu Województwa Świętokrzyskiego na zadanie 

związane z ochroną powietrza w zakresie ograniczenia emisji pochodzącej z sektora komunalno-

bytowego, polegająca na dofinansowaniu trwałej zmiany systemu ogrzewania na jeden z systemów 

nisko lub zeroemisyjnych w ramach programu gminnego. 

 

Zmniejsza się plan dochodów w następujących działach: 

-dz.921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zmniejsza się plan dochodów o kwotę 

392.000,00 zł – zadanie realizowane w ramach Rządowy Program Odbudowy Zabytków – 

„Odbudowa świetlicy w Barczy” będzie finansowane w 2025 roku. 

 

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę 381.094,96 zł do kwoty 82.779.939,77 zł 

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach: 

-dz.010 – Rolnictwo i łowiectwo – zwiększa się plan wydatków o kwotę 15.000,00 zł. Zwiększenie 

dotyczy wykonanie przyłącza wodociągowego do kompleksu sportowego w msc. Brzezinki w 

związku z otrzymanymi ofertami (20.000,00) oraz dostosowaniem do klasyfikacji budżetowej 

zadania "Wykonanie sieci wodno- kanalizacyjnej ulicy Ojca Pio w msc. Domaszowice w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład 

-dz.630 – Turystyka - zwiększenie planu o kwotę 40.600,00 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie 

piachu na terenie rekreacyjno-wypoczynkowym przy zalewie w Cedzynie w msc. Wola Kopcowa 

oraz zwiększenie wkładu własnego do projektu realizowanego przez ZGGŚ na zadanie: 

„Modernizacja obiektów turystycznych w Ciekotach” 

-dz.754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększenie planu o kwotę 

50.000,00 zł z tytułu opłaty abonamentowej za zaopatrzenie w wodę przeznaczone na cele 

przeciwpożarowe. 

- dz.801 – Oświata i wychowanie - zwiększenie planu wydatków o kwotę 27.000,00 zł w związku 

z zaleceniami sanepidu dotyczącymi bloku żywieniowego w SP w Mąchocicach Kapitulnych. 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan wydatków o kwotę 

858.000,00 zł z tytułu dotacji przeznaczonej dla mieszkańców gminy Masłów na wymianę nie 

ekologicznego źródła ciepła w ramach pomocy finansowej pozyskanej z budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego; programy „sterylizacji i kastracji bezdomnych zwierząt i zapewnienia 

całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt” oraz 

budowę oświetlenia ulicznego w msc. Wiśniówka. 

 

Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach: 



-dz.600 – Transport i łączność – zmniejsza się plan o kwotę 54.354,00 zł – przeniesienie terminów 

rozliczenia zadań: „Aktualizacja projektu przebudowy drogi gminnej w Ciekotach ul.Radostowa” 

i „Opracowanie projektu i wykonanie odwodnienia odcinka ul. Wspólnej w Woli Kopcowej w 

sąsiedztwie działki nr ew. 216/2” na rok 2025. 

- dz.801 – Oświata i wychowanie - zmniejszenie planu wydatków o kwotę 144.261,04 zł z tytułu 

bieżącego utrzymania placówek oświatowych oraz zmianie budżetu projektu Erasmus+ „Zagraniczna 

mobilność edukacyjna uczniów i kadry edukacji szkolnej” 

-dz.851 – Ochrona zdrowia – zmniejszenie planu o kwotę 17.000,00 zł - zmniejszenie wkładu 

własnego do projektu realizowanego przez ZGGŚ na zadanie: „Termomodernizacja budynku 

Ośrodka Zdrowia w Masłowie” 

-dz.921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zmniejsza się plan wydatków o kwotę 

366.890,00 zł z tytuły przesunięcia terminu realizacji zadania realizowanego w ramach Rządowego 

Program Odbudowy Zabytków – „Odbudowa świetlicy w Barczy” na rok 2025 roku oraz 

zmniejszenie kosztów zadania„Budowa pomnika w formie głazu narzutowego poświęconego 

ofiarom zbrodni Niemiec Hitlerowskich pomordowanych przez Kałmucki Korpus Kawalerii w czasie 

II wojny światowej” w wyniku rozstrzygnięć postepowania przetargowego. 

W wyniku zmian w przedmiotowej uchwale nie ulega zmianie wynik finansowy budżetu. 

 

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

Wyniki głosowania: 

ZA-3; PRZECIW- 0; WSTRZYMUJE SIĘ- 0; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (3) 

Renata Samiczak, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

 



Ad.5b Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 

na lata 2024 - 2031  

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej. 

 

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 - 2031  

Wyniki głosowania 

ZA-3; PRZECIW- 0; WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ- 0; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (3) 

Renata Samiczak, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW(0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2024 – 2031. 

 

Ad 5c.w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Masłów 

na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy 

Masłów 

 

   Projekt uchwały przedstawiła Anna Kucmin - kierownik referatu RGKiOŚ. Gmina Masłów 

otrzymała pomoc finansową z Urzędu Marszałkowskiego na realizacje zadania związanego z 

poprawą jakości powietrza w zakresie ograniczenia emisji pochodzącej z sektora komunalno-

bytowego polegającego na dofinansowaniu całej zmiany systemu ogrzewania na jeden system 

nisko lub zeroemisyjny w ramach programu gminnego. Poziom dofinansowania dla Gminy Masłów 

wynosi 693 000 zł, co stanowi 90 % całego przedsięwzięcia. Przedłożony projekt uchwały w 

sposób bardziej szczegółowy określa jakie to mogą być urządzenia, na które mogą być 

przeznaczone środki. Przyjęta została górna granica w wysokości 14 tys. złotych brutto na jedno 

gospodarstwo. Beneficjentami mogą być osoby fizyczne, które stale zamieszkują na terenie Gminy 



Masłów oraz są właścicielami nieruchomości, na które chcą pozyskać środki . Z wstępnych 

obliczeń wynika że około 50 osób uzyskałoby pomoc. Do 12 listopada osoby te będą mieć czas 

żeby zamontować i dokonać rozliczenia z montażu pieców przy jednoczesnej likwidacji starego 

systemu ogrzewania. 

   Pan Wójt Tomasz Lato również odniósł się do tego tematu, wspominając że ten program jest 

przeznaczony tez do tych osób, które nie mogą korzystać z programu „Czyste Powietrze”. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Masłów na wymianę 

źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy Masłów 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków 

budżetu Gminy Masłów na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza 

na terenie Gminy Masłów 

 

Ad.5d.w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 868/5 o pow. 0,0272 ha 

położonej w Masłowie Pierwszym 

 

  Projekt uchwały przedstawiła Anna Kucmin - kierownik referatu RGKiOŚ. Z wnioskiem o 

nieodpłatne przekazanie działki nr  868/5 położonej w Masłowie Pierwszym wystąpili właściciele 

tej nieruchomości. Jest to działka o powierzchni 272 m2, znajduje się na terenie oznaczonym 

symbolem KDW18 – teren dróg zewnętrznych. Jest do droga pomiędzy ulicą Foliową a ulicą 

Miodową . W tej chwili realizowane jest utwardzenie praktycznie całej drogi z wyłączeniem 

działki.868/5. Jej nieodpłatne przejęcie zapewniłoby zachowanie ciągłej komunikacji w tym 

rejonie. Właściciele nieruchomości przyległych do tej ulicy z drugiej strony tez są zainteresowani w 

przyszłości nieodpłatnym przekazaniem działek. 



   Radny Mirosław Kuzka zapytał, czy to jest droga szutrowa. Kierownik Dariusz Korczyński 

wypowiedział się w tym temacie. Przekazał, że faktycznie jest to droga szutrowa, jednak jest 

realizowany przetarg na wykonanie nawierzchni realizowany przez Związek Gmin Gór 

Świętokrzyskich. Niebawem na ta drogę wejdzie firma. Przejęcie tego odcinka pomoże połączyć 

drogę Foliową jak również rozwiązać problem spływu wód. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 868/5 o pow. 0,0272 ha położonej w 

Masłowie Pierwszym 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 868/5 

o pow. 0,0272 ha położonej w Masłowie Pierwszym 

 

 

 

Ad 5e.w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Masłów działki nr 

333/4 o pow. 0,0122 ha położonej w Woli Kopcowej 

 

   Projekt uchwały przedstawiła Anna Kumin-kierownik referatu RGKiOŚ. Jest to działka, która 

znajduje się w miejscowym planie i ma przeznaczenie drogowe- publiczna gminna droga klasy 

dojazdowej. Powstała ona w wyniku podziału sądowego, co spowodowało , że nie nastąpiło z mocy 

prawa przeniesienie własności na rzecz Gminy, a co za tym idzie mieszkańcy nie mogli ubiegać się 

o odszkodowanie za przejęty przez Gminę grunt. W  związku z powyższym właścicielka działki 

zwróciła się do nas z wnioskiem o wykupienie tego terenu, proponując stawkę 150 zł/m2. 

Zdecydowano dokonać wycenę, operat szacunkowy został wykonany i do celów wykupu przez 



Gminę Masłów rzeczoznawca wskazał wartość 8074zł, co daje kwotę 66,18 zł/m2. Właścicielka 

zaakceptowała taką kwotę. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Masłów działki nr 333/4 o pow. 

0,0122 ha położonej w Woli Kopcowej 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy 

Masłów działki nr 333/4 o pow. 0,0122 ha położonej w Woli Kopcowej 

 

Ad 6. Zajęcie stanowiska przez Komisję w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy 

Masłów działek nr 48/4, 48/12, 49/30, 49/31, 49/34, 49/35 i nr 49/37 położonych w 

Domaszowicach. 

 

    Wypowiedziała się Anna Kucmin- kierownik referatu RGKiOŚ, która szczegółowo omówiła 

temat.  Przedstawiciel wszystkich współwłaścicieli wystąpił z wnioskiem do Gminy Masłów o 

nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Masłów działek nr 48/4, 48/12, 49/30, 49/31, 49/34, 49/35 i nr 

49/37 położonych w Domaszowicach( ul. Akacjowa). Działki te są obciążone hipoteką, niektóre 

obciążone są służebnościami. Informacji udzielił również Dariusz Korczyński. Stwierdził, że tak 

naprawdę trzeba sobie zadać pytanie, czy potrzebujemy drogi gminnej tuz obok zrealizowanej drogi 

powiatowej- ul. Malinowej. Jest to droga 6 metrowa, więc dosyć wąska, trudności były by na 

pewno zimą, gdyż byłby problem nawet z odrzucaniem śniegu. 

 

Wniosek Komisji: 



Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  opiniuje negatywnie 

wniosek w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Masłów działek nr 48/4, 48/12, 49/30, 

49/31, 49/34, 49/35 i nr 49/37 położonych w Domaszowicach. 

 

Ad 7. Opracowanie planu pracy komisji na 2024 rok. 

 

Plan pracy został opracowany, brak uwag. 

 

Ad 8. Sprawy inne. 

 

Pan Piotr Kapuściński przekazał, że gmina Masłów ma umowę użyczenia w Wodami Polskimi 

odnośnie zalewu Cedzyna, dlatego też ma prawo dysponowania tym gruntem. 

   

Padło pytanie do pana Skarbnika odnośnie Hostelu Lubrzanka. Radni byli na wizji lokalnej, 

przeanalizowali faktury. Okazało się, że jest tam niekorzystna taryfa, która generuje duże koszty za 

energie. Sama zmiana taryfy skutkowałaby oszczędnościami ok 1000 zł/mc. Pan Piotr Kapuściński 

zasugerował zainstalowanie na tym terenie lamp solarnych. Radny przekazał, że należałoby zmienić 

jak najszybciej ta taryfę. Zadał pytanie Panu Skarbnikowi Robertowi Szechnickiemu, czy samorząd 

może w tej sprawie coś zrobić. 

  Kolejna sprawa jaka została poruszona to ulica Diamentowa. Tworzą się koleiny na położonej 

wcześniej powierzchni. W pobliżu ul. Krajobrazowej wykonywane są chodniki. Okazało się, że 

słupy internetowe wchodzą w środek chodnika. Jest również problem z podjazdami na ul. 

Krajobrazowej. 

Kolejnym problemem jest użytkowanie świetlicy w Domaszowicach. Wybory sołtysa odbyły się w 

remontowanym żłobku. Pan Piotr Kapuściński zapytał, dlaczego tak ostatecznie było, skoro 

Samorząd Gminy Masłów ma podpisana umowę na świetlicę z Parafią Rzymsko-katolicką. Pan 

Sekretarz poinformował wówczas pana radnego, że Proboszcz nie wyraził zgody, aby wybory 

sołtysa odbyły się na świetlicy, za którą to Gmina płaci. 

Pan radny zapytał również Pana Sekretarza o powołanie komisji statutowej. Poprosił o przekazanie 

w jaki sposób można tego dokonać, gdyż do tej pory nie miał do czynienia z takim rodzajem 

komisji. 

Odnośnie  Hostelu Lubrzanka głosu udzielił skarbnik Gminy Masłów. Przekazał, że sprawą tą 

zajmowała się Pani Wójt. Jest już złożony wniosek o zmianę taryfy. 

Jeśli chodzi o przebudowę ulicy Krajobrazowej i Diamentowej wypowiedział się Pan Sekretarz 

Zbigniew Zagdański. Przekazał, że jest kilka spraw, jakie zgłaszali mieszkańcy. Odbyło się 



spotkanie na ulicy Krajobrazowej z przedstawicielem wykonawcy(kierownik budowy) wraz z 

przedstawicielem Powiatowego Zarządu Dróg. Ustalone zostało, że jeśli chodzi o słupy, zostanie to 

tak zrealizowane, żeby nie kolidowało z użytkowaniem chodnika. Będzie projekt zamienny. 

Finansowane będzie to zarówno przez Gminę jak i Powiat. Jeżeli chodzi natomiast o podjazdy , 

okazuję się, że jest tam dość  skomplikowane ukształtowanie terenu. Są takie podjazdy, gdzie 

mieszkańcy zgłaszają, że są zbyt strome, jednakże z projektu technicznego wynika, że wszystkie 

mają dopuszczalne normą stawki. Mimo to projektant zobowiązał się do zrobienia korekty i na 

pewnym odcinku drogi będzie zlikwidowany chodnik,będzie przeniesiony na druga stronę  w 

niektórych przypadkach będzie podniesiona  niweleta drogi. 

Pan sekretarz wypowiedział się również odnośnie świetlicy w Domaszowicach. Przekazał, że tej 

umowy nie znał. Dlatego też wybory sołtysa odbyły się właśnie w tym miejscu. Pan sekretarz 

poinformował,że ustali, dlaczego skoro wydzierżawiamy świetlicę , nie możemy jej użytkować. 

Pan Zbigniew Zagdański wyjaśnił również kwestię komisji statutowej. Wystarczy inicjatywa 

uchwałodawcza grupy radnych, może być to tez inicjatywa organu wykonawczego. 

Pan Piotr Kapuściński przekazał również, że odbyło się spotkanie z Dyrekcją CM Zdrowie. 

Dyrekcja twierdzi, że nie ma skarg, problemów. Pan Dyrektor CM Zdrowie zobowiązał się do tego, 

że dokonają analizy dwóch najważniejszych problemów – czas dodzwonienia się na rejestracje był 

krótszy, oraz mieszkaniec, który potrzebuje pomocy( szczególnie dziecko), żeby otrzymywał termin 

przyjęcia na wizytę. 

Radny Mateusz Durlik odniósł się do świetlicy w Domaszowicach. Przekazał, że spotkał się z 

proboszczem odnośnie świetlicy. Ksiądz proboszcz przekazał ostatecznie, że mogą się odbywać 

wszelkie spotkania na świetlicy wiejskiej. Kwotę, jaką dostaje ksiądz na użyczenie tego obiektu, 

jest ona praktycznie w całości przeznaczana na pokrycie mediów. 

Radny zadał pytanie Panu Dariuszowi Korczyńskiemu, do kiedy jest termin realizacji jeśli chodzi o  

projekt odwodnienia ul. Przyborowskiego 81-86. Kierownik  Dariusz Korczyński przekazał, że jest 

to  8 listopada. 

Radny Tomasz Ksel spytał, kiedy mogłaby się odbyć komisja objazdowa. Prosił również o 

wskazanie, w których miejscach miałaby się pojawić komisja. Radny odniósł się również do kwestii 

rachunków z Hostelu Lubrzanka. Przekazał również że do tej pory otrzymywali radni na e-mail 

informacje odnośnie spotkań projektowych, odbiorach. Po ostatniej sesji otrzymali radni 

informacje, że wszelkie informacje trzeba składać przez sekretariat, a nie droga e-mailową. 

Poprzednie rozwiązanie było dla radnych wygodne. Pan Tomasz Ksel poprosił o informację, 

dlaczego akurat w ten sposób zostało to rozwiązane. Pan Sekretarz wspomniał, że nie zna tych 

uzgodnień. Radny przekazał również, że ostatnio odbyło się spotkanie z firmą, która projektuje 

tężnie. Firma ta przyszła nieprzygotowana. Nie zna żadnych szczegółów, danych technicznych. Jest 



to tylko starta czasu. Przekazał Pan Tomasz Ksel że dobrze by było wiedzieć , że w przypadku 

wydatkowania określonej kwoty żeby były wykonywane chociaż szacunkowe rozeznania. 

Ścieżka rowerowa na odcinku od Sklepu ABC do Ciekot to kolejny temat,  jaki podjął radny 

Tomasz Ksel. Kierownik Dariusz korczyński przekazał, że czekają na informacje od projektanta. 

Radny Mirosław Kuzka również włączył się rozmów. Dopytał czy ktoś z pracowników był na 

miejscu, gdzie ostatnio odbywa się inwestycja, czy ktoś to kontroluje. Kierownik Dariusz 

Korczyński wypowiedział się w tym temacie. Przekazał, że jest tam inspektor nadzoru 

inwestorskiego ustanowiony przez Wójta. Jest zawarta stosowna umowa. Odnośnie źle położonych 

mat, inwestor już wie o tym błędzie, jest to niedopuszczalne. Pan Tomasz Ksel przekazał, aby 

zwrócić uwagę na chodnik, gdyż jest on położony w niewłaściwy sposób. Kierownik 

poinformował, że pracownik urzędu wszelkie uwagi przekazał inwestorowi. Przekazał również, że 

podjedzie na miejsce i zobaczy jak sytuacja wygląda. 

Pan radny Piotr Kapuściński również włączył się do rozmowy. Przekazał, że wszystkim powinno 

zależeć, aby inwestycje były wykonane należycie, żeby pilnować wszystkiego od samego początku. 

Pan radny Tomasz Ksel podjął również temat dotyczący Ciekot, na odcinku za remizą, w miejscu 

gdzie był odbierany wodociąg, naprzeciwko posesji 20 . w miejscu tym pojawiło się mocne 

zagłębienie. 

Pan radny Piotr Kapuściński odniósł się do Skarbnika Roberta Szechnickiego odnośnie umowy na 

energie elektryczną. Zasugerował, że może warto by było rozwiązać ta umowę, a w zamian zakupić 

lampy solarne. Wówczas nie było by opłat za energię. 

Radny Tomasz Ksel przekazał również że w Brzezinkach na boisku świeci się cały dzień lampa. 

 

 

Ad.9  Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa Pan Mirosław Kuzka podziękował za udział w Komisji i o godzinie 

19:07 zamknął obrady Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  Emilia Pokrzywińska 

 

                                                                 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

           Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 



                                                                                                   /-/ Mirosław Kuzka 


